
 

 

 

ZÁPIS 

z výroční členské schůze Střediska východočeských spisovatelů, z. s.  

v Pardubicích 22.dubna 2023 (restaurace Philadelphia) 

 
 

Schůzi zahájila předsedkyně Černošová v 11 hodin. 

Byla zvolena mandátová komise (Cihlová, Tajovská, Vídenský) a návrhová komise (Franc, Marboe,  

Lukášek). 

Vzhledem k tomu, že bylo přítomno pouze 26 členů (počet všech členů je 71), byla schůze 

ukončena. 

 

 

 

 

 

ZÁPIS 

z výroční členské schůze Střediska východočeských spisovatelů, z. s.  

v Pardubicích 22.dubna 2023 (restaurace Philadelphia) 

 

 

Opakovaná výroční členská schůze se uskutečnila podle stanov, i když není přítomna nadpoloviční  

většina členů. Se schválení usnesení stačí většina přítomných členů. Na počátku druhé schůze  

přítomno 26 členů (v průběhu schůze jeden přišel, celkem 27).  

 

Schůzi řídila předsedkyně Černošová, zahájila ji v 11 hodin a 10 minut. 

1) Volba mandátové komise (Cihlová, Nobilisová, Tajovská) a návrhové komise (Franc, Beran, 

Svoboda). 

2) Franc přednesl zprávu o činnosti za rok 2022. Celá zpráva bude vložena na stránky SVčS, z.  

s.. Zpráva byla schválena členskou výroční schůzí. Mimo jiné poděkoval všem, kteří se jakoukoliv 

činností podíleli na práci organizace. 

2) Franc přednesl zprávu o hospodaření za rok 2022. Příjmy celkem činily 57.100 Kč, výdaje  

46.991,44 Kč.   Výsledkem je zisk ve výši 10.108,56 Kč.  Zpráva bude vystavena na stránkách 

SVčS, z. s..  

3) Pešát přednesl zprávu revizní komise, konstatoval, že provedl kontrolu stavu hospodaření a vše  

shledal bez závad. Zpráva byla schválena členskou výroční schůzí. 

4) Černošová navrhla na vedoucího oblasti Vysočina Dr. Skačaniho, který souhlasí z funkcí. Do 

funkce vedoucího oblasti jej schválila výroční členská schůze. 

5) Představení nových členů – schůzi se představil Michal Svoboda a členka Miloslava Bičíková, 

která je již sice delší dobu členkou, ale zatím se schůzí neúčastnila. 

6) Blahopřání jubilantům, kteří v 1.polovině roku 2023 slaví kulaté životní jubileum. Přítomen 

pouze Václav Smejkal. Ostatním (Milan Dušek, Jiřina Valachovičová) bude blahopřání zasláno. 

7)  Sborník 2023 – editor Kopecká.,  téma a název: Na hraně.   

Příspěvky je třeba poslat na e-mail kopecka.vera@volny.cz do 30. června 2023, aby mohla editorka 

sestavit sborník a ilustrátoři dostali včas, aby stačili do konce srpna připravit ilustrace a Kopecká 

dokončit přípravu k tisku.  Rozsah příspěvků: Poezie (3-5 normostran – 1800 znaků na stránku). 

Próza maximálně 8 normostran.  K příspěvku připojit medailonek autora ne delší než 10 řádků 

(editor může zkrátit).  



9) Bulletin Kruh – posílejte příspěvky do časopisu, změny ve vedení Kruhu, Franc (próza), Beran 

(publicistika), Kopecká (poezie), dále spolupracují Maternová a Hájková. Příspěvky posílat 

redaktorům Kruhu. 

10) Sborník 2024 – editor Franc, Téma a název:  Vzkázání Dannymu! Využít 100.výročí narození 

Josefa Škvoreckého a uskutečnit křest případně v Náchodě. Příspěvky, které se týkají tvorby nebo 

života Josefa Škvoreckého posílejte do konce února 2024 Francovi na email: Franczub@seznam.cz 

).  Rozsah příspěvků: Poezie (3-5 normostran – 1800 znaků na stránku). Próza maximálně 10 

normostran.  K příspěvku připojit medailonek autora ne delší než 10 řádků (editor může zkrátit).  

11) Černošová přednesla návrh další činnosti, na podzim další ročník uměleckého východočeského 

maratónu, zahájení maratónu v Pardubicích,  účast na Knižním veletrhu v Havlíčkově Brodě, křest 

sborníku bud Přelouč nebo v rámci zahájení v Pardubicích. Závěr maratónu v Hradci Králové v 

prosinci 2023. 

12) Černošová  navrhuje obnovit sekci začínajících autorů, vedení by se sama ujala. Snažit se 

zapojit mladé autory, oslovit je prostřednictvím Kruhu i dalších možností (facebook) atp.) 

13) V diskusi informovala Kopecká o Dnech poezie v Broumově (19.-21.října 2023). 

Javoříková informovala o zdravotním stavu a činnosti naší členky Jany Macákové a vzpomněla 

zemřelou Jitku Hamáčkovou. 

Ungrádová informovala o literární soutěži humoru Řehečská slepice v Jičíně. 

Franc informoval o kontaktech na našeho člena Jana Slabého (t.č. V Domově seniorů v Chrudimi). 

Podařilo se kontaktovat vnuka. 

14) Franc přednesl jménem návrhové komise návrh usnesení výroční členské schůze, které bylo 

jednomyslně schváleno. 

 

Během schůze proběhla burza knížek členů, na které bylo možno vyměnit nebo získat sbírky a 

knížky, abychom lépe poznali naši tvorbu. Výbor děkuje všem, kteří se podíleli na burze. 

 

Schůze byla zakončena ve 13:10 hod. 

Zapsal Franc. 

 

 

 

 

 

 

 

USNESENÍ 

z výroční členské schůze Střediska východočeských spisovatelů, z. s.  

v Pardubicích 22. dubna 2023 (restaurace Philadelphia) 

 

 

Výroční členská schůze: 

1) schválila zprávu o činnosti za rok 2022 (přednesl Franc) 

2) schválila zprávu o hospodaření za rok 2022 (přednesl Franc) 

3) schválila zprávu revizní komise (přednesl Pešát) 

4) zvolila MUDr. Skačániho vedoucí oblasti vysočina. 

 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno výroční členskou schůzí. 

Za návrhovou komisi sepsal 

Fran 

mailto:Franczubb@seznam.cz

